
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

From the beginning of the new coronavirus and flu 
to returning to school (kindergarten) 

１
•

２

３

４

５

● Onset of symptoms suspected to be novel coronavirus or influenza 

●  Consult a doctor. If you have any questions, please contact the school (kindergarten). 

● Visit a medical institution and fill out a progress report for the 

novel coronavirus/influenza 

● After resting for the required period, come to school (kindergarten) with 

the novel coronavirus/influenza progress report 
 

● Record the progress of home rest and fever 

● ● Report to the school (kindergarten) by telephone 

If you are diagnosed with the new coronavirus or influenza, the parent/guardian should fill 

in the "new coronavirus/influenza progress report" with the date of symptom appearance, date 

of medical institution diagnosis, and notes from the doctor. 

The school (kindergarten) will confirm the “New Coronavirus 

Influenza Progress Report” and will allow you to come to school 

(kindergarten). You do not need to visit a medical institution 

again to get permission to go to school. 

You cannot go to school (kindergarten) until 5 days after the onset of symptoms 

and 1 day after the fever has passed for the novel coronavirus, and 2 days for 

influenza (3 days for young children). Please rest in peace at home. Please fill in 

the report after taking your temperature once in the morning and once in the afternoon 

every day. 

Please report the following three points to the school (kindergarten) by telephone. 

(1) name of the student, (2) grade/class, (3) date of symptom appearance described 

in the progress report, and Note from doctor 

菊川市教育委員会 

After coming to school, the school will issue a “Notice of 

Suspension of Attendance” 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

【 Suspension of Attendance Quick Reference Chart】（Novel Corona Virus） 

 

 

 

 

 

 

 

 

【 Suspension of Attendance Quick Reference Chart】（Influenza） 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

About suspension period of novel coronavirus and influenza 

If you are infected with the new coronavirus, you will be suspended from classes “5 days 

after the onset of symptoms” and “1 day after the fever subsides”. onset of symptoms" 

and "2 days after fever disappears". After the suspension period ends, bring the “Novel 

Coronavirus/Influenza Progress Report” and go to school (kindergarten). 

 

菊川市教育委員会 

 Onset 

date 

5 days after onset (period of absence from 

attendance) 

5 days after onset 

symptoms  

発症後 0 日目 1 日目 2 日目 3 日目 4 日目 5 日目 6 日目 7 日目 

１日目に

解熱 

stop 

attending 

stop 

attending 

stop 

attending 

stop 

attending 

stop 

attending 

stop 

attending 

School 

attendance 

allowed 

 

 解熱 1 日目    

２日目に

解熱 

出席停止 出席停止 出席停止 出席停止 出席停止 出席停止 登校可  

  解熱 1 日目   

３日目に

解熱 

出席停止 出席停止 出席停止 出席停止 出席停止 出席停止 登校可  

   解熱 1 日目  

４日目に

解熱 

出席停止 出席停止 出席停止 出席停止 出席停止 出席停止 登校可  

    解熱 1 日目 

５日目に

解熱 

出席停止 出席停止 出席停止 出席停止 出席停止 出席停止 出席停止 登校可 

     解熱 1 日目 

 

 Onset 

date 

5 days after onset (period of absence from 

attendance) 

5 days after onset 

発症後 0 日目 1 日目 2 日目 3 日目 4 日目 5 日目 6 日目 7 日目 8 日目 

１日目に

解熱 

stop 

attending 

stop 

attending 

stop 

attending 

stop 

attending 

stop 

attending 

stop 

attending 

School 

attendance 

allowed 

  

 解熱 1 日目 2 日目   

２日目に

解熱 

出席停止 出席停止 出席停止 出席停止 出席停止 出席停止 登校可   

  解熱 1 日目 2 日目  

３日目に

解熱 

出席停止 出席停止 出席停止 出席停止 出席停止 出席停止 登校可   

   解熱 1 日目 2 日目 

４日目に

解熱 

出席停止 出席停止 出席停止 出席停止 出席停止 出席停止 出席停止 登校可  

    解熱 1 日目 2 日目 

５日目に

解熱 

出席停止 出席停止 出席停止 出席停止 出席停止 出席停止 出席停止 出席停止 登校可 

     解熱 1 日目 2 日目 

 


